

烟台赛普生物技术有限公司  
CelluPro, Ltd.

中国（山东）自由贸易试验区烟台片区烟台开发区北京中路 60 号  
60 Beijing Middle Road, Economic & Technological Development Area,  
Yantai Municipality, Shandong Province, China  
Tel.: +86 535-3573399



## 关于细胞培养基中二噁英的声明

### Statement on Dioxin in Cell Culture Media

No: QS-23-017

敬启者：

To whom it may concern:

赛普生物的细胞培养基不用作食品、食品成分或食品成分的直接成分/组分，其不属于美国、欧盟或国际食品污染物法规的范畴，如 2006 年 12 月 19 日颁布的欧盟委员会法规（EU）No 1881/2006 及其修订规定了肉、肉制品、反刍动物脂肪、家禽、猪和鱼、牛奶和鸡蛋中的二噁英和多氯联苯的最高含量。

CelluPro cell culture media are not intended to be used as food, as ingredients in food, or as direct components/constituents of ingredients used in food, thus the media do not fall under US, EU or international food contaminant regulations, such as the European Regulations (EC) No 1881/2006 of 19 December 2006 and further amendments setting maximum levels for dioxins and PCBs in meat, meat products and animal fat from ruminants, poultry, pigs and fishes, and also in milk and eggs.

特此声明，在赛普生物细胞培养基的生产过程中，未使用已知来源的二噁英作为原材料，且生产过程中未见其引入风险。

It is hereby stated that no known sources of dioxin are used as raw materials during the manufacturing processes for CelluPro cell culture media, and there is no risk of introducing it during the manufacture.

原材料和成品本身均未检测二噁英含量。

Neither incoming raw materials nor finished products themselves are tested for the presence of dioxins.



Quality Assurance Department  
2023-07-18